
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 28. posiedzeniu Senatu 
w dniu 5 marca 2009 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego 

Proszę o informację, czy Komisja Europejska zaakceptowała przyspieszenie wypłaty pomocy 
restrukturyzacyjnej dla producentów cukru za kwoty oddane do Funduszu Restrukturyzacji 
w roku gospodarczym 2008/2009. Wypłaty te pierwotnie miały być realizowane w dwóch 
transzach w roku 2009 i 2010. 

Kiedy po ewentualnej akceptacji Komisji Europejskiej nastąpi wypłata stosownych środków? 

Eryk Smulewicz 
 


